
InvitatZIUA: buna dimineata

InvitatZIUA: Astept intrebarile dumneavoastra.

Anon7414: intentionati sa creati noi locuri de munca, in special pentru tineri? cum ?

Anon7414: ce investitori veti aduce in comuna?

Anon7414: ce strategii aveti pentru a-i deterina pe tineri sa nu plece in alte localitati?

Anon7414: dar pentru cei care au studi superioare? noi unde putem munci???

InvitatZIUA: da. am deja patru investitii una a demarat este o fabrica de usi din lemn
masiv si componente din lemn, doua ferme de pui si un depozitde cartofi si legume cu
sectie de prelucrare a cartofului. vorbim de aproximativ 50 de locuri de munca.

Anon7414: tinerii primesc terenuri pentru a/si face case? ce acte trebuie sa depun in acest
sesn?

Anon1653: Cine credeţi căva fi viitorul preşedinte al CJ C?

Anon819 5: buna ziua! cand veti construi pista pentru biciclisti? la ce alte proiecte de
agrement v-aţi mai gâ ndit?

InvitatZIUA: pe langa cele patru investitii sunt in tratative de sase luni de zile cu o firma
nemteasca Care doreste sa faca pe malul canalului un siloz pentru depozitare si
manipulare cereale realizandu se tranzitul catre Europa de nord. Mai sunt in discutii cu o
firma din Azerbadjan care doreste sa realizeze in Romania un depozit de produse
petroliere si o retea de 600 de statii peco. Avem si investitori nemti cu parcul de eoliene,
o alta societate cu un parc de celule fotovoltaice si sper sa mai urmeze si alti investitori
dupa ce vor vedea aceste proiecte realizate.

InvitatZIUA: Am facut o lotizare de 480 de loturi care au fost impartite catre tinerii din
localitate si mai lucrez la o extindere de lotizare de inca o suta loturi si am depus proiest
la ANL pentru patru blocri de locuit urmand a fi impartite tot tinerilor la finalizare.

InvitatZIUA: Ca personal TESA la firmele investitoare.

InvitatZIUA: Pentru aceste terenuri aveti nevoie sa depuneti la primarie cerere insotita
de copia cartii de identitate.

InvitatZIUA: Este greu de spus pt ca nu se cunosc inca toti candidatii si in politica tot
timpul pot aparea surprize.

InvitatZIUA: A fost obtinuta finantarea de la AFM a fost depus proiectul tehnic urmand
ca dupa rectificarea bugetara din luna iunie sa fie semnat contractul de finantare.Am



terminat al doilea teren pe gazon sintetic cu nocturna, urmand a se realiza alte trei
terenuri unul in Poarta Alba zona B in cartier Via si in localitatea Nazarceea Galesul.

Ion: Ce parere aveti de recentele migrari catre alte partide ale unor membri PDL? V-ati
gandit vreun moment sa parasiti barca PDL-ista? Daca da, catre ce partid v-ati fi
indreptat?

Anon3416: Care este culoarea acestei campanii electorale? Portocaliu, verde sau violet?
••

InvitatZIUA: Migrarile nu sunt o solutie deoarece trebuie sa indrepti lucrurile in familie
nu sa te desparti si sa ti faci o alta familie. Daca nu se mai poate trebuie pastrata aceeiasi
linie politica nu sunt de acord cu plecarea din stanga spre dreapra sau invers.

InvitatZIUA: La nivel de judet va fi verde.

InvitatZIUA: Le multumesc cititorilor si le doresc o zi placuta in continuare!




